
Pawel Chojnowski
Radny Miasta Marki

Pani Przewodnicz!\Ca
Rady Miasta Marki
Maria Przybysz-Piwko

INTERPELACJE :

Marki, 18.06.08.

1. Proszc:; 0 wyjaSnienie przyczyn niemozuosci odsruchania w calosci nagrania Sesji
odbytej w dniu 14.05.2008.
Na Sesji tej nie moglem bye obecny osobiscie z przyczyn ode mnie niezalezuych.
Przy odsruchiwaniu nagrania daje sic:; zauwazye przerwc:; w nagraniu wystllPienia Pana
radnego Jana Orlowskiego.
Proszc:; 0 wyjasnienie.

2. Proszc:; 0 informacje jakich dzialail dokonano w zwiljZku z wejsciem w Zycie " Spec
ustawy" drogowej umoZliwiajll.cej ubieganie sic:; 0 wlll.czenie do AI. Pilsudskiego ulicy
Gen. Zajll.czka.
Wiemy jakim utrudnieniem dla mieszkailc6w duzego osiedla przy ul. Sowmskiego,
przy ul. Lisiej, przy ul. Jana Pawla II i innych ulic w tej okolicy jest brak mozliwosci
wjazdu i wyjazdu na ulicc:; AI. Pilsudskiego - drogc:; krajowll..
W/w ustawa daje mozliwosci poprawienia tej sytuacji.
Czy w tej sprawie, kt6rll.juz wczesniej zglaszalem na Komisji,
zostaly podjc:;te jakiekolwiek dzialania?


